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z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 10 lutego 2017 roku.

Sesję otworzfa Przewodnicząca Rady Gminy Mietków _ Helena Ańymowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków',, przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorrrm. Poinformowała, że do porządku obrad wprowadza się dwa
dodatkowe punkty: ''Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy
Mietków.'' oraz ,,Podjęcie uchwały zrrtierttającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Mietków
jako członka r*ryczajnego do Stowarzyszenia ''Ś1ęzanie _ Lokalna Grupa Działania', w Sobótce.''
Nastepnie przedstawiła porządek obrad ze zmianami :

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 27.|2.2016 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na2017 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej plognozy finarrsowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów

do nowego ustroju szkolnego.
6' Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki

oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i warunków
częściowego lub całkowitego zwo|nienia z tych opłat w przedszkolu publicznym.

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacj i celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w
Sw. Stanisława B.M w Bukowie.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalania i przekazywania z bldzętu gminy na rzecz
ZaL<ładu Gospodarki Komunalnej w Mietkowie środków finansowych wynikających z
rozliczenia oodatku od towarów i usłus.

9 . Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Mietków jako
czlonka zwyczajnego do Stowarzyszenia ''SlęŹanie _ Lokalna Grupa Działania.. w Sobótce.

10. Wnioski i interpelacj e radnych.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie Sesji.

Ad 1 .

W zwipku z wprowadzeniem do porządku obrad dodatkowych punktów, Przewodnicząca Rady
Gminy Mietków zarządziła gł.osowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku obrad.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów,'za,'.
Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przy1ęty jednogłośnie.

Ad2.
Ptzewodnicząca Rady Gminy zaruądziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej
sesj iRady Gminy.

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ',za''.
Przewodnicząca stwierdziła' że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodnicząca poinformowała, że Pani Jadwiga Grochowska z ośrodka Doradztwa
Rolniczego we Wrocławiu odeszła na emery.turę i jej funkcję objęła Pani Ewa Góral, któĘ oddała
głos.
Pani E' Góral powiedziała' że w Urzędzie Gminy będzie dyżur jak do tej pory - we wtorki, a na co
dzień jest do dyspozycji w ośrodku na ul. Zwycięskiej we Wrocławiu. Dodała, że niedtugo
rozpocznie się kampania wniosków obszarowych, zapeuniła że ma doświad czerue, gdyż, od
początku prowadzi te sprawy. Poinformowała o 3 szkoleniach prowadzonych w oDR we
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Wrocławiu i o tym, że rolnicy mogą ploponować tematy do organizowania szkoleń w urzędzie
gminy, ty1ko odpowiednio wcześniej ją o tym poinformowaó _ co najmniej miesiąc'
Poruszyła również sprawy składania wniosków o materiał siewny, zwrotu akcyzy, szkoleń _
najbliisze 28 marca br. oraz ptasiej grypy. Uczuliła zebranych i poprosiła o przekazanie rolnikom,
że na|eży zgj.aszaÓ chore sztuki do lekarza weterynarii i nie wypuszczaó drobiu na zewnątrz.
Na zakończenie zwróctła się z prośbą o podpisanie 1isty obecności, gdyż musi udokumentować
spotkanie z radnymi isohysami.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok.

_ Regina ozga - Skarbnik Gminy przedstawiła plojekt uchwały, wyjaśniając' Że zmiana
bldżetl zvr.ązana jest ze zmniej szeniem subwencji oświatowej na 2017 rok, dotacją w
kwocie 20 400,00 zł. na usuwanie azbestu, nagrodą dla przedszkola w kwocie 1 000'00 zł.
za udział w konkursie, którą proponuje ptzeznaczyó na zakllp pomocy dydaktycznych dla
przedszkola oraz przesunięciem ze środków zap1anowanych na zakup samochodu
straŹackiego kwoty 9 500'00 zł. na zakup wyposażenia dla oSP.

Głosowało 12 ladnych _ oddano 12 głosów ,,zt,.
Przewodnicząca stwierdziła, Że uchwa)a zosta1a podj ęta j ednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Mietków.

_ R. ozga - Skarbńk Gminy - wyjaśniła, żrc zmiana dotyczy błędnie zapisanego
zobowiązaiia z ĘĄułu trwałości projektu _ doĘczy wysypiska odpadów komunalnych w
Stróży _jest to błąd rachunkowy, który należy sprostowaó uchwatą.
Przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,za'''
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego
ustroju szkolnego.

_ Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy _ wyj aśnił, że podjęcie tej uchwały z.uu.tqzarte jest ze
zmianą ustawy o systemie oświaty.
Przedstawił proj ekt uchwały.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za'' .
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie usta]enia czasu bezpłatneg o navcza1ia, wychowania i opieki oraz okeślenia
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolu publicznym.

_ Projekt uchwały przedstawiła Helena Artymowicz _ Przewodnicząca RG.

Głosowalo 12 radnych _ oddano lf głosów ,,za''.
P rzew o dnicząca stwierdziła, że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 7.
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława
B.M w Bukowie.

_ wójt * wyjaśnił, Źe w br' w budżecie przeznaczone zostało 50 tys. ń' na dotacje na ochronę
zab1tków dla 3 obiektów' Podejmowana uchwała dotyczy dotacji do remontu ottarza
bocznego w kościele w Domanicach, któIy jest wpisany do Ęestru zabytków.
Przedstawił proj ek1 uchwały.
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Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,'za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie zasad usta1ania i przekazywania z budzetu gminy na rzecz ZaĘad,l Gospodarki
Komunalnej w Mietkowie środków finansowych wynikaj ących z roz|iczenia podatku od towarów i
usług.

_ R. ozga _ Skarbnik Gminy _ wyjaśniłą ize po cęnha|izacji podatku VAT od 1 Ęcznia br.
gmina będzie zastępowala Urząd Skarbowy jednostkom takim jak szkoła, przedszkole,
GOPS, ZGK _ będzie wewnętrzne roz|iczenie między jednostką a gminą, a gmina będzie się
roz|lczała zUS.
Przestawiła proj ekt uchwały.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, Że lchwała została podj ęta jednogłośnie'

Ad 9.
Uchwała zmieniająca. uchwatę w sprawie przystąpieńa Gminy Mietków jako członka zltyczajnego
do Stowarzyszenia ''Slężanie _ Lokalna Grupa Działania'' w Sobótce.

_ wójt _ wyjaśnit, że w dotychczasowej uchwale jako osoba reprezentująca gminę Mietków
był ujęty wójt, obecnie rozszetzony został ten zapis: ,,lub inrra osoba lpoważmiona przez
Wójta'''
Przedstawił proj eL1 uchwały

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za.,.
Przewodnicząca stwierdziła' że lchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 10.
_ Janusz Alberl _ radny - zwrócił się z prośbą o odręstaurowanie kostki w Proszkowicach,

tak jak było to zrobione koło kościoła. Są odcinki, gdzie była robionakana|izacja i powstały
przepusty _ dodał, że zgłaszał to P. Franczykowi'

- Jerzy Franczyk _ Z-ca Wó1ta. odpowiedział, że jest okes zimowy i nie można tego teraz
ztobió.

- Arrdrzej Pietruszka _ Z-ca Przewodn. RG _ poinformował' że przyszła odpowiedź na
interpelację odnośnie stomatologa, że nie świadczy juz usług na naszym terenie. W sukurs
temu Z-ca Przewodn. RG i Przewodn. Komisji oświaty, Kultury, Sportu i opieki
Zdrowotnej skierowali pismo do Wójta, na podstawie którego Wójt wystosował pismo do
NFZ o ogłoszenie konkursu. Czekamy na odpowiedŹ.
Interpelacj a z ubiegłego roku dotycząca zatrzymywania się na stacji w Mietkowie pociągu
relacji Wrocław _ Swidnica została zręa|izowana _ od 10 grudnia 2016 r. przywrócono
zatłzymywanie się pociągu w Mietkowie.

Ad  11 .
_ Jarosław Kępa _ sołtys wsi Dzikowa _ z ap7Ąał, co z budynkiem gospodarczym w Dzikowej
_ Wójt - odpowiedział, że na wiosnę będzie zbvzony.
_ Jolanta Borecka _ sohys wsi Mietków _ poruszyła sprawę palenia śmieci w piecach ptzez

mieszkańców Mietkowa _ w ub. tygodniu były wystawione kubły ze śmieciami
zmieszanymi do odbioru' sprawdziła i okazało się, że tylko w jednym kontenerze były
śmieci zmieszane, a w pozostaĘch sam popiół, co świadczy o tym, ie |udzie pa|ą śmieci w
piecach. A przecież czy wyrzuci się śmieci do kubła, czy spali się w piecu, to płaci się tyle
samo' Ludzie zgłaszają skargi na osoby palące śmieci w piecu. Uwaia, Że na|eży lkaraÓ
takie osoby mandatem, bo wszyscy to wdychają. Powiedziała' że ma dwóch sąsiadóq
którzy pa|ąwszystko, a rozmowy z nimi nic nie dają. Zap5Ąała gdzie to zg}aszać.
Następnie zaprosiła wszystkich zebranych na zabawę ostatkową25 |ńego 2017 r. zkt&ej



dochód przemaczony zostanie na modemizację pomieszczeń siłowni w budynku po
urzędzie gminy. Stwierdzita, Że bardzo dużo już zostało zrobione _ jest bardzo ładnie.
Młodzież pracuje społecznie, jest bardzo zaangaiowana. Pan z Proszkowic _ nie zna
nazwiska _ przekazał' używany, a|ę batdzo dobry i drogi sprzęt, chce jeszcze przekazaÓ
szafki do szatni (4szafki w segmencie). Z funduszu sołeckiego również przekazane zostały
środki, ale do zrobienia są jeszcze dwa pomieszczenia na szatnię damską i męską ' które
P an W ójt,aiyczył' oraz pomalowanie okięn.
Wójt - wrócił do tematu palenia śmieci - stwierdzając, że popiół trafia we właściwe miejsce
J. Borecka . zgodziła się f tym, ale dodała, że skoro w kuble nie ma śmieci zmieszanych
tylko popiół, to jest dowód na to, że śmieci są palone' Zap1Ąała również, czy Urząd Gminy
myśli w perspekt1.wie przystąpió do jakiegoś programu na zmianę pieców na ekologiczne,
bo wiadomo, że takie piece są drogie.
Stanisław Susło _ radny powiatowy _ nawiązał do w1powiedzi p. J. Boreckiej, stwierdzając,
że w okesie zimowym jest bardzo dużo popiołu, więc jeżeli ktoś wsypie śmieci, a na
wierzch popiół, to widaó tylko popiół. UwaŻa, Żę ludzie nie palą śmieci, poniewa:Ź jadąc do
Wrocławia przez miejscowości Mi1in i Piławę widaó wystawione przed ka'Źdym domem co
najmniej 3-5 worków p1astików jest zdziwiony, Źe w ciągu dwóch Ęgodni tyle ludzie
nagromadzą plastików .
J. Borecka _ stwi erdziła, Że to nie chodzi o plastiki, tylko o śmieci zmieszane.
S. Susło _ podał zamierzenia powiatu dotyczące prac na drogach w br.:
. I zadanie _ na które udało się pozyskaó środki _ ok. 19 mln. zł. - to ul. Kątecka w
Mietkowię składa się na nie poszerzenie ul. Kąteckiej, chodniki' wykupienie młyna i
przebudowa skzyżowania . To zadanie będzie realizowane w latach f0I7 -2018 w dwóch
etapach _ pierwszy etap to odcinek od autostrady do Mietkowa i drugi etap to ul. Kątecka i
skrzyżowanie _ jest to trudne zadanie _ wymaga szczegółowej dokumentacji, opracowań,
uzgodnień, wykupu młyna iĘ. Termin wykonania jest kótki, akary za rue wywiązanie się z
terminu b. wysokie.
- II zadanie _ nakładka na drodze żwirownia-Proszkowice, od drogi Maniów.Mietków do
Proszkowic (do mostka)
- III zadanie - partycypacja w budowie chodników.
Przewodnicząca RG _ nawiązała do palenia śmieci' apelując o podjęcie działń w tym
kierunku, gdyż jest to bardzo wazny problem. Ludzie pytają o dofinansowanie zakupu
pieców, więc wańo pomyśleć o tym programie'
Janusz Albert _ radny - zapylał'' czy nie dałoby się przenieśó dwóch kontenerów
ustawionych koło rybaczówki. Jest tam bardzo wąsko i głęboki rów obok, samochody z
trudem mogą się tam wyminqc.
A. Piehuszka - powiedział, aby zlokalizowali miejsce do przeniesienia.
R. ozga _ powiedziała, że inne gminy polikwidowaty te dodatkowe duże pojemniki' bo
każdy mieszkaniec ma worki na szkło, papier i plastiki.
Anna Brańka _ radna - !vt?rŻa, Że nie należy ich likwidowaó, poniewaŹ są one cĄ czas
zapełniane, niektórzy nie mają gdzie trzymaÓ worków i wynoszą na bieżąco do Ęch dużych
kontenerów.
Wójt _ powiedział, źze gmina Mietków już dawno osirignęła wymagane poziomy odzysku
śmieci i należy stwierdzić' że mieszkańcy gminy dobrze segregują śmieci, i to jest godne
pochwały. Stwierdził, że nie będą likwidowane duze pojemniki _ sugerował to na
zebraniach wiejskich, spotkało się to ze Sprzeciwem mieszkańców.
Wrócił tez do sprawy palenia śmieci \ry piecach _ stwierdził, ie gmina interesuje się tym
poprzez odwiedzanie tych posesji i jeżeli będzie się powtarzało, to gmina będzie drastycznie
reagowała.
Ptzewodnicząca mvróciła się z pytaniem do dzielnicowego p. Mariusza Auguścika jakie są
praktyki w innych gminach, czy takie osoby są karane mandatami.
Mariusz Auguścik - dzielnicowy - odpowiedział, ie jest różrtle, niektóre gminy mają stra:Ź
gminną' w innych społeczeństwo dzwoni na po1icj ę, która jeździ na kontrole. Powiedział,
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żeby dzwonić w tazie zauwaŻenią że ktoś pali śmieci, wtedy patrol ptzyjedzie i sprawdzi,
jeżeli stwierdzi, że są palone śmieci to ukarze mandatem'

_ J. Borecka p owtedziała, ie duta razy w róźnych terminach spotkała w urzędzie gminy osoby,
które zgłaszały skargi na palących śmieci w piecach. Stwierdziła, że jest osobą dociekliwą i
będzie sprawdzała ile podan w tej sprawie wpĘnęło. Wspomniała' o zdarzeniu rolnik
zapaLił trzcllę, kolej zgłosiła zadymienie, ptzyjechała stra:ż i spotkała się z takimi tekstami,
izę z;.obili sobie pokazówkę, bo było 7 wozów stra'żackich z terenu lub planie rolnika 'jak
sobie zapalę w piecu to też yzyjedziecie?,, Uważa, żrc to
świadomośó ludzi jest bardzo niska.

_ Dzielnicowy _ poprosił o telefon na komisariat w takim
sprawdzaó.

_ Tomasz Karmelita - sołtys wsi Ujów _ zapytał Wójta
środków na remont sufitu w świetlicy w Ujowie.

- wójt - odpowiedział, że będzie to nobione.

są rueczy świadczące o t}ryn' że

przypadku i będą na pewno to

czy jest możliwość pozyskania

AdT2.
Przewodnicząca Rady Gminy Helena AĄmowicz zaIŃaęta Sesję słowami ,,Zamykam Sesję Rady
GminyMietków''.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda

owicz


